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Annex 3  Water Quality Monitoring Programme for Impact Monitoring during 

Operation Phase 

附件 3 為在營辦階段進行影響監測而實施的水質監測計劃  

 

Item 

項目 

Details 

詳情 

Monitoring 

Period 

監測期  

First year of the operation phase.  The Permit Holder shall, no later than two 

months before the end of the monitoring period, submit a Review Report on 

the need, if any, of extending the operation phase water quality monitoring 

programme with full justifications under Condition 3.2 of this Permit. 

營辦階段的頭一年。許可證持有人須在監測期完結前至少兩個月，

根據本許可證條件第 3.2 項，就延長營辦階段的水質監測計劃的需

要（如有）提交檢討報告，並提供充分理據支持。  

Monitoring 

Frequency 

監測次數  

Bi-weekly 

每兩周一次  

Monitoring 

Locations 

監測站  

Monitoring 

Station ID 

監測站編號  

Description 

說明 

Easting 

座標東 

Northing 

座標北 

WM-1 
South of Project Site near Coral Sites 

工程項目範圍以南近珊瑚區  

838145 834573 

WM-2 

West of Yim Tin Tsai Fish Culture 

Zone 

鹽田仔魚類養殖區以西  

839362 834856 

WM-3 
Water storage tanks 

儲水缸 

838444 835279 

WM-4 
Bypass point at Tolo Harbour 

吐露港的分流點  

838387 834786 

WM-5 
Southeast of the bypass point 

分流點以東南  

839362 833994 

The location of the monitoring stations are shown in Figure 5 of this Permit. 

監測站的位置載於本許可證圖 5。  

Monitoring 

Parameters 

監測參數  

The monitoring parameters shall be based on the approved Turfgrass 

Management Plan under Condition 2.26 of this Permit, and should include 

Total inorganic nitrogen (TIN), total phosphorus (TP), specific fungicide (e.g. 

chlorothalonil (active ingredient of Daconil)) and specific insecticide (e.g. 

chlorpyrifos).  

監測參數須以本許可證條件第 2.26 項所述的核准草地管理計劃作

為根據，並須包括總無機氮、總磷、特定除真菌劑（例如百菌清

（達科寧的活性成分））及特定殺蟲劑（例如毒死蜱）。  

 

[This annex was prepared based on EM&A Manual Tables 7.6 and 7.7 of the approved 
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EIA Report (Register No.: AEIAR-221/2019)]  

[本附件根據核准環評報告（登記冊編號：AEIAR-221/2019）所載的環監手冊

表 7.6 及 7.7 擬備。]  
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